
Till stadsdelsnämnden Söder 

Gående håll till vänster 
 
Som vi alla vet är det mycket gnöl mellan gående och cyklister längs den ljuvliga Årstaviken. 
Det finns nu en slags rekommendation att man ska gå på vänster sida när det är gemensam 
gång och cykelbana. Så är det inte vid Årstaviken, det sitter i bakhuvudet att vi har högertrafik 
i Sverige. En del kämpar på och går till vänster, det kan ibland bli aggressivt, ännu mer 
känsligt i Coronatider. 

Jag skulle vilja föreslå ett litet försök. Sätt upp några skyltar längs Årstavikens promenad: 
GÅENDE HÅLL TILL VÄNSTER. Under det en lite förklaring att det finns en 
rekommendation om det samt en enkel förklaring varför det blir tryggare så.  

Det tar tid att ändra på vanemönster, vore trevligt om det kunde bli lite tryggare där 

 

 

 


